
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 29. januar 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 127
Vil ministeren tage initiativ til, at der bliver nedsat et ekspertudvalg, som skal kulegrave 
det danske betalingsmarked med henblik på at undersøge, om betalingsmarkedet er 
præget af manglende gennemskuelighed og gennemsigtighed på produkter og priser, 
som i givet fald gør det vanskeligt for både forbrugere og butikker at vælge de bedste og 
billigste betalingsløsninger?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Betina Kastbjerg (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på betina.kastbjerg@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Louise Elholm
formand
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